
          

Or. 0002.10.2021 

 

 

PROTOKÓŁ Nr XXXI/21 

z dnia 29 października 2021 

z posiedzenia XXXI Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

 

 Z sesji Rady Miasta przeprowadzonej w dniu 29 października 2021 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem Mazowieckiem. 

Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11
00

.  Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, w 

momencie otwarcia uczestniczyło 10 radnych w związku z czym obrady są prawomocne. 

 Otwarcia XXXI sesji Rady Miasta dokonał Przewodniczący Rady 

Miasta Marek Kajurek, stwierdzając prawomocność obrad. Przewodniczący Rady 

Miasta Marek Kajurek stwierdził nieobecność: Radnego Przemysława Alkowskiego (dołączył 

do posiedzenia w trakcie), radnej Katarzyny Jańczuk ( obecność usprawiedliwiona), radnego 

Sławomira Mioduszewskiego (dołączył do posiedzenia w trakcie), radnego Damiana 

Podbielskiego, radnego Józefa Sokolika (dołączył do posiedzenia w trakcie). 

 Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał zaproszonych gości tj. 

Burmistrza Miasta Jarosława Siekierko, Zastępcę Burmistrza Miasta Ewę Konarzewską, 

Skarbnik Miasta Renatę Kamińską, Kierowników i Dyrektorów jednostek organizacyjnych z 

terenu miasta oraz  radnych Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że porządek obrad został radnym 

dostarczony wraz z  materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji Rady Miasta. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miasta. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 

5. Zapoznanie z informacją dotyczącą działalności Szkolnej Świetlicy 

Socjoterapeutycznej ARKADIA za rok szkolny 2020/2021. 

6. Zapoznanie z działalnością MOK w sezonie 2020/2021.  

7. Ocena aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego i miejscowego planu zagospodarowania przestrzennym miasta.  

8. Zapoznanie ze sprawozdaniem oświatowym za 2020/2021rok.  

9. Zapoznanie z informacją dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz organizacjami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu  dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie. 

12.  Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego Miejska Pływalnia ,,Wodnik” w Wysokiem Mazowieckiem 

na 2022 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2021-2025. 
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16. Przyjęcie stanowiska w sprawie projektu Regionalnego planu transportowego 

Województwa Podlaskiego na lata 2021-2027. 

17. Sprawy różne. 

18. Interpelacje i wnioski radnych. 

19. Zapytania i wolne wnioski.  

20. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał, czy ktoś ma uwagi do 

proponowanego porządku obrad.  

Wniosek o zmianę w porządku złożyła Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska, 

wnioskując o uzupełnienie porządku w pkt. 13 ,, Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu 

postępowania o udzielenie dotacji celowych z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi 

rodzinnych ogrodów działkowych w Wysokiem Mazowieckiem, sposobu ich rozliczania oraz 

kontroli”. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził głosowanie w sprawie zmiany 

porządku obrad. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczy 12 radnych, 

głosowało 12 radnych, za przyjęciem 12, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że zmiana w porządku obrad 

została przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał porządek po zmianach tj.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji 

celowych z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi rodzinnych ogrodów 

działkowych w Wysokiem Mazowieckiem, sposobu ich rozliczania oraz kontroli.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2021-2025.  

17. Przyjęcie stanowiska w sprawie projektu Regionalnego planu transportowego 

Województwa Podlaskiego na lata 2021-2027.  

18. Sprawy różne. 

19. Interpelacje i wnioski radnych. 

20. Zapytania i wolne wnioski.  

21. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  poddał pod  głosowanie  porządek obrad po 

zmianach. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 12 radnych, 

głosowało 12 radnych, za przyjęciem 12, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony 

radnym pocztą elektroniczną oraz był  dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi - nie 

wniesiono, następnie poddał pod głosowanie protokół z XXX Sesji Rady Miasta. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 12 radnych, 

głosowało 12 radnych, za przyjęciem 11, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 1. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.4  
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Informację z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta za okres 

od 29 września 2021 roku do 29 października 2021 roku przedstawił Burmistrz 

Jarosław Siekierko (w załączeniu do protokołu). Ponadto Burmistrz poinformował Radę 

Miasta o bieżącym funkcjonowaniu, a w szczególności : 

-   Pierwszym rozdaniu z Funduszu Polski Ład Miasto otrzymało kwotę około 3 mln 300 zł 

przewidziane na budowę drogi w okolicy planowanej inwestycji Spółdzielni Mieszkaniowej 

gdzie ma powstać cztery bloki i około 200 mieszkań, został już złożony wniosek do Starostwa 

Powiatowego. 

- 9 grudnia 2021 nastąpi otwarcie ofert na sprzedaż działki pod wysokie budownictwo przy 

ulicy Warszawskiej  .  

 

W dyskusji uczestniczyli Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko, Przewodniczący Rady Miasta 

Marek Kajurek, Radny Przemysław Alkowski. Omówiono ostatnie rozdanie Funduszu Polski 

Ład, a także złożone wnioski tj. Mineralizatornie” gdzie planowane jest ubieganie się o środki 

w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska, oraz ,,3 etap obwodnicy”, prawdopodobne 

jest, że będzie podzielona na mniejsze etapy, a Fundusz Polski Ład będzie ogłaszany w 6 

rozdaniach. 

 

Nie zgłoszono uwag. 

a ponadto: 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał, czy są pytania do informacji. 

Radny Przemysław Alkowski wskazał, że ,,cieszę się, że takie wnioski zostały złożone”, 

,,widzimy jak to zostało podzielone w jeżeli chodzi o nasz powiat” może jest to taki czytelny 

sygnał, że będziemy się o te środki ubiegać i stale się ubiegamy ponieważ są nam potrzebne 

do stałego rozwoju. Wnosimy o środki twarde, a nie o miękkie, które mówiąc kolokwialnie 

można w jakimś tam stopniu ,,przejeść”. Inwestujemy w mieszkańców, drogi, przemysł – 

zakładam, że taka będzie logika działania. ,,Prosimy o dalsze składanie wniosków w 

kolejnych turach, będziemy wszyscy wdzięczni jako mieszkańcy za tą aktywność”.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wyraził zadowolenie z planowanej 

inwestycji proekologicznej, podejmowanych działań w postaci planowanej ,,mineralizatorni” 

uznając ją za ,,największe przedsięwzięcie miasta w ostatnich latach”. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że Rada Miasta przyjęła do 

wiadomości sprawozdanie z realizacji uchwał i działalności Burmistrza Miasta.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.5 Zapoznanie z informacją dotyczącą działalności Szkolnej Świetlicy 

Socjoterapeutycznej ARKADIA za rok szkolny 2020/2021. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały radni otrzymali 

pocztą elektroniczną, temat był omawiany na komisji Rodziny i Polityki Społecznej oraz 

komisji Kultury i Oświaty. Poprosił o przedstawienie sprawozdania.  

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że 

komisja zapoznała się z informacją, uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki poinformował, że 

komisja zapoznała się z informacją, uwag nie wniesiono. 

W dyskusji uczestniczyli Radna Katarzyna Ogrodnik, Przewodniczący Rady Miasta Marek 

Kajurek, Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 Małgorzata Koc. 

Omówiono funkcjonowanie Szkolnej Świetlicy Socjoterapeutycznej ARKADIA cele i rezultaty 

oraz działania podejmowane przez Dyrektor Szkoły Małgorzatę Koc, która odpowiedziała na 

pytania Przewodniczącego Rady miasta na temat liczby osób średnio uczestniczących w 

zajęciach prowadzonych przez świetlicę oraz namierzanych efektów edukacyjnych czy 

wychowawczych. Radna Katarzyna Ogrodnik przekazała podziękowania dobre działania i 

wysoko oceniła działania Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 Małgorzaty Koc. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta zapoznała się z 

informacją dotyczącą działalności Szkolnej Świetlicy Socjoterapeutycznej ARKADIA za rok 

szkolny 2020/2021. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.6  Zapoznanie z działalnością MOK w sezonie 2020/2021.  
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały zostały 

dostarczone radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na komisjach zgodnie z 

właściwością. Poprosił o przedstawienie sprawozdania. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że 

komisja zapoznała się z informacją, uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował, że 

komisja zapoznała się z informacją, uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek dodał, że komisja Finansowa rozpatrywała 

sprawozdanie finansowe za I półrocze  2021 oraz przewidywane wykonanie budżetu na 

koniec 2021 Miejskiego Ośrodka Kultury w Wysokiem Mazowieckiem oraz Zakładu 

Gospodarki Mieszkaniowej w Wysokiem Mazowieckiem poprosił o opinię komisji. 

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski komisja zapoznała się, 

uwag nie zgłoszono.  

W dyskusji uczestniczyli: Przewodniczący Rady Miasta  Marek Kajurek, Radna Katarzyna 

Ogrodnik 

W dyskusji wskazano na znaczną ilość akcji, pracy, spotkań  przedsięwzięć  organizowanych 

przez Miejski Ośrodek Kultury. Radna Katarzyna Ogrodnik wskazała na szczegółowość 

sprawozdań i znaczną ilość wydarzeń uznając personalny wybór na Dyrektora MOK jako 

trafione działanie.    

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta przyjęła do 

akceptującej wiadomości  informacje. Sprawozdanie z działalności MOK w Wysokiem 

Mazowieckiem w sezonie 2020/2021, sprawozdanie finansowe za I półrocze  2021 oraz 

przewidywane wykonanie budżetu na koniec 2021 Miejskiego Ośrodka Kultury w Wysokiem 

Mazowieckiem i sprawozdanie finansowe za I półrocze  2021 oraz przewidywane wykonanie 

budżetu na koniec 2021 Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Wysokiem Mazowieckiem. 

Zapoznanie z działalnością MOK w sezonie 2020/2021 przedstawione przez  Dyrektor 

MOK i Dyrektor ZGM. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.7 Ocena aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego i miejscowego planu zagospodarowania przestrzennym miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały w 

sprawie w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta Wysokie 

Mazowieckie został dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na 

komisji Funkcjonowania Miasta. Poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski przedstawił 

pozytywną opinię komisji dotyczącą  projektu uchwały w sprawie aktualności studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wysokie Mazowieckie. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko, Radny Przemysław Alkowski. 

W dyskusji Radny Przemysław Alkowski zapytał o kwestie ujednolicenia powierzchni 

przeznaczonych pod budownictwo budynków handlowo-usługowych do jednego poziomu na 

terenie całego miasta, Burmistrz wyjaśnił, że aktualnie większość takich powierzchni 

tworzona jest w wariantach ujednoliconych. Jeżeli na dotychczasowych terenach 

z przeznaczoną mniejszą powierzchnią zabudowy jakiś inwestor wystąpi o zwiększenie, miasto 

w ciągu roku jest w stanie zwiększyć powierzchnię i dostosować plan. Realizacja takiego 
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pomysłu bez wniosków ze strony inwestorów wiąże się z kosztem nie dającym gwarancji na 

inwestycje ze strony przedsiębiorców generujących dochód do budżetu miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta Wysokie 

Mazowieckie. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXI/172/2021 z dnia 29 października 2021r. w sprawie aktualności studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wysokie Mazowieckie w załączeniu do protokołu)  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.8 Zapoznanie ze sprawozdaniem oświatowym za 2020/2021rok.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały radni otrzymali 

pocztą elektroniczną, temat był omawiany na komisji Kultury i Oświaty. Poprosił o 

przedstawienie stanowiska.  

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że 

komisja  zapoznała się i nie wniosła uwag. Na stronie 9  w punkcie 10 dotyczącym informacji 

o wynikach egzaminu 8 - klasistów w tabeli szkoły podstawowej Nr 2, doszło do 

przestawienia danych, błąd był techniczny i nie zmienia wartości merytorycznej 

przedstawionego sprawozdania. Pracownik na komisji wyjaśnił i przedstawił prawidłowe 

dane. 

W dyskusji w związku z pytaniem Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Adama Bucińskiego w 

nawiązaniu do przedstawionego sprawozdania, Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 udzielił 

odpowiedzi na temat funkcjonowania kół przedmiotowych.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził że Rada Miasta zapoznała się ze 

sprawozdaniem oświatowym za 2020/2021rok i nie wniosła większych uwag do 

przedstawionego sprawozdania. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Ad.9 Zapoznanie z informacją dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych.  
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że do dnia Sesji Rady Miasta 

nie wpłynęło pismo z Urzędu Skarbowego odnośnie złożonych oświadczeń majątkowych.  

- Przedstawił informację dotycząca analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez 

radnych Rady Miasta Wysokie Mazowieckie za 2020 rok (w załączeniu do protokołu).  

- Przedstawił informację ze złożonych przez pracowników, kierowników referatów Urzędu 

Miasta Wysokie Mazowieckie i kierowników jednostek organizacyjnych miasta Wysokie 

Mazowieckie za 2020 roku oświadczeń majątkowych oraz poinformował o piśmie NK-

III.414.137.2021 DK Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku dotycząca analizy 

oświadczenia złożonego przez Burmistrza.  

- Poinformował o piśmie z Urzędu Skarbowego 2013-SKA.4031.26.2021 dotyczącym 

wykazywania w części A pkt.VIII oświadczenia majątkowego  dochodów z tytułu świadczeń 

rodzinnych, z prośbą o uzupełnienie oświadczeń majątkowych radnych, zaapelował do 

radnych zobowiązanych do wykazania takich dochodów o złożenie korekt. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2022 rok. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że program radni otrzymali 

pocztą elektroniczną, temat był omawiany na komisji Rodziny i Polityki Społecznej oraz 

komisji Kultury i Oświaty. Poprosił o przedstawienie opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki przedstawił 

pozytywną opinię komisji do projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi. 

Przewodnicząca Komisji Sylwia Wasilewska przedstawiła pozytywną opinię komisji do 

projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do 

przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz organizacjami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXXI/173/2021 z dnia 29 października 2021r. w sprawie programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz organizacjami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 rok w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu  dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali pocztą elektroniczną, temat był omawiany na komisji Funkcjonowania Miasta. 

Ponadto uwagi Państwowego Gospodarstwa Wodnego ,,Wody Polskie” zostały 

uwzględnione. Poprosił o opinię komisji. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował o 

jednogłośnie pozytywnej opinii komisji w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do 

przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 12, przeciw 0, wstrzymało się 1. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXI/174/2021 z dnia 29 października 2021r.  w sprawie Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Wysokie 

Mazowieckie w załączeniu do protokołu)  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.12 Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego Miejska Pływalnia ,,Wodnik” w Wysokiem Mazowieckiem na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały był 

dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na komisji Finansowej oraz na 

komisji Funkcjonowania Miasta.  

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował o 

pozytywnej o opinii komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował o 

pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do 

przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Miejska 

Pływalnia ,,Wodnik” w Wysokiem Mazowieckiem na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała NR XXXI/175/2021 z dnia 29 października 2021r. w sprawie ustalenia stawki 

dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Miejska Pływalnia „WODNIK” w Wysokiem 

Mazowieckiem na 2022 rok w załączeniu do protokołu).  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji 

celowych z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi rodzinnych ogrodów 

działkowych w Wysokiem Mazowieckiem, sposobu ich rozliczania oraz kontroli. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały był 

dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na komisji Finansowej oraz na 

komisji Funkcjonowania Miasta.  

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował o 

pozytywnej o opinii komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował o 

pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do 

przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowych z przeznaczeniem na 

zadania służące rozwojowi rodzinnych ogrodów działkowych w Wysokiem Mazowieckiem, 

sposobu ich rozliczania oraz kontroli.   

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała NR XXXI/176/2021 z dnia 29 października 2021r. w sprawie określenia trybu 

postępowania o udzielenie dotacji celowych z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi 

rodzinnych ogrodów działkowych w Wysokiem Mazowieckiem, sposobu ich rozliczania oraz 

kontroli w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały był 

dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na komisji Finansowej oraz na 

komisji Funkcjonowania Miasta.  

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował o 

pozytywnej o opinii komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował o 

pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do 

przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

http://bip.um.wysmaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XXXI.175.2021.2021-10-29%20Wodnik.pdf/attachment.1
http://bip.um.wysmaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XXXI.175.2021.2021-10-29%20Wodnik.pdf/attachment.1
http://bip.um.wysmaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XXXI.175.2021.2021-10-29%20Wodnik.pdf/attachment.1
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Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 11, przeciw 1, wstrzymało się 1. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała NR XXXI/177/2021 z dnia 29 października 2021r. w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości.) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały był 

dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na komisji Finansowej. 

Poprosił o opinię komisji. 

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował o 

pozytywnej opinii komisji. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska  przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do 

przedstawionego projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała NR XXXI/178/2021 z dnia 29 października 2021r. w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2021 rok w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2021-2025. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały był 

dostarczony radnym pocztą elektroniczną, temat był omawiany na komisji Finansowej. 

Poprosił o opinię komisji. Przewodniczący Rady poprosił o opinię komisji Finansowej.  

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował o 

pozytywnej opinii komisji. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2025. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2025. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 12 radnych, 

głosowało 12 radnych, za przyjęciem 12, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

(Uchwała NR XXXI/179/2021 z dnia 29 października 2021r.   w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2025 w załączeniu do protokołu).   

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad 17. Przyjęcie stanowiska w sprawie projektu Regionalnego planu transportowego 

Województwa Podlaskiego na lata 2021-2027. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt stanowiska został 

radnym dostarczony wraz z materiałami na sesję, kwestia była przedmiotem analizy komisji 

http://bip.um.wysmaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20%20XXXI.179.2021%20zmiana%20WPF.29.10.2021.docx/attachment.1
http://bip.um.wysmaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20%20XXXI.179.2021%20zmiana%20WPF.29.10.2021.docx/attachment.1
http://bip.um.wysmaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20%20XXXI.179.2021%20zmiana%20WPF.29.10.2021.docx/attachment.1
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Funkcjonowania Miasta. Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji i odczytanie 

stanowiska w sprawie projektu Regionalnego planu transportowego Województwa 

Podlaskiego na lata 2021-2027.   

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował, że 

komisja Funkcjonowania Miasta jednogłośnie rekomenduje podjęcie wskazanego stanowiska,  

następnie odczytał projekt stanowiska w sprawie projektu Regionalnego planu 

transportowego Województwa Podlaskiego na lata 2021-2027 ( w załączeniu do protokołu). 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko w projekcie Regionalnego planu transportowego 

województwa podlaskiego na lata 2021-2027 (z perspektywą do 2030) na liście inwestycji 

drogowych przeznaczonych do realizacji na 2 pozycji znajduje się projekt „Łapy -  Roszki 

Wodźki - Wysokie Mazowieckie- budowa i rozbudowa dróg wojewódzkich Nr 681 Nr 682 i 

678 wraz z drogowymi obiektami inżynierskimi i niezbędną infrastrukturą techniczną oraz 

budową 4 obwodnic”. Burmistrz zaapelował do wszystkich zgromadzonych o wypełnianie i 

wysyłanie kart konsultacji społecznych do Urzędu Marszałkowskiego, ponieważ partycypacja 

i udział społeczny w projektach realizowanych z funduszy Europejskich jest bardzo ważny, 

realizowane są te inwestycje, które są oczekiwane przez społeczeństwo. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie stanowisko Rady 

Miasta w sprawie projektu Regionalnego planu transportowego Województwa Podlaskiego na 

lata 2021-2027. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że stanowisko zostało podjęte 

jednogłośnie.   

(Stanowisko Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 29 października 2021r. w sprawie 

projektu Regionalnego planu transportowego Województwa Podlaskiego na lata 2021-2027  

(z perspektywą do 2030) w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.18 Sprawy różne. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Adam Buciński w imieniu Towarzystwa Przyjaciół 

Miasta przekazał zebranym publikacje naukową pt. „Wysokie Mazowieckie i jego 

mieszkańcy (1939 – 2020)”. Publikacja była realizowana w ramach projektu grantowego 

realizowanego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania „Brama na Podlasie” oraz 

środkom własnym z budżetu miasta. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 19 Interpelacje i wnioski radnych. 

Nie zgłoszono. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 20 Zapytania i wolne wnioski. 

1. Radna Katarzyna Ogrodnik  

- zapytała o kwestię realizacji szczepień w szkołach miejskich dla dzieci. Odpowiedzi 

udzielili obecni na sali Dyrektorzy placówek oświatowych. 

Omówiono powyższe. 

- Radna zapytała o realizację deklaracji dzierżawców nieruchomości będących własnością 

miasta (lokale handlowe na rynku) których właściciele zadeklarowali remont budynków w 

zamian za dłuższy okres dzierżawy. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko wskazał, że dzierżawcy zadeklarowali wykonie 

remontu, a z informacji wynika że  opóźnienia są spowodowane z problemem z wykonawcą, 

należy zwrócić uwagę, że już połowa budynków została wyremontowana, a sytuacja 

epidemiczna jest nietypowa i często powoduje opóźnienia w na różnego rodzaju obszarach 

działalności.  

- Radna zapytała czy zajęcia logopedyczne są prowadzone w Przedszkolu Miejskim Nr 2. 
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Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko zajęcia logopedyczne są, ponadto idąc naprzeciw 

oczekiwaniom został zatrudniony nauczyciel logopedii oraz ilość zajęć została zwiększona, w 

obydwu Przedszkolach Miejskich. Prawdopodobne jest, że od 1 września  przewidziane 

będzie po pełnym etacie  na placówkę aktualnie jest przewidziane po 15 godzin na placówkę. 

Burmistrz odnosząc się do podnoszonej przez radną kwestii, wyjaśnił, że nie posiada 

informacji na temat postępowania w powyższej materii. 

W dyskusji uczestniczyli Radna Katarzyna Ogrodnik, Radny Bogdan Matuszewski, 

Radny Lech Jamiołkowski, Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko. 

W dyskusji  poruszono kwestie planu kontroli komisji rewizyjnej, kwestię zajęć 

logopedycznych w Przedszkolu Miejskim Nr 2 i kwestie rozważenia przeprowadzenia kontroli 

w  placówce przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

2.Wiceprzewodniczący Rady Miasta Adam Buciński w wyniku remontu ulicy 1 Maja 

objazdem są również drogi osiedlowe, Wiceprzewodniczący zapytał czy w ramach umowy z 

wykonawcą, gdzie jest wpisana naprawa nawierzchni uszkodzonych istnieje możliwość,  aby  

drogi wewnętrzne zostały uwzględnione w nawierzchniach przewidzianych do naprawy, 

pomimo, że nie są własnością miasta. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko objazd wskazany w porozumieniu to ulica 

Przechodnia i ulica Aleja Niepodległości, w tych miejscach wykonawca będzie odpowiadał. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 21 Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta zamknął XXXI sesję Rady 

Miasta (godz.13
24

) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)                                                                  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

    Protokół sporządził 

Damian Cieślukiewicz 

                      

        Przewodniczący Rady Miasta                                                                        

                                          Marek Kajurek 


